
PROTOKdL Nr IX/07
PRZEBIEGU SESJI RADY GMINY ZIELONA G6RA

z dnia 19 czerwca 2007 roku

, 9bt"9t . rj:li odbyly siq w Sati obrad Urzgdu Gminy Zielona G6 ra , pocz.qtek
oDlao sooz .  l t ' ' -

__, .Obludy IX zv"yczajnej Sesji otworzy] przewodnicz4cy Rady Gminy Henryk
Waiczak ,nu.lgpoie Przewodnicz4cy Rady Gminy prry-it"l' przybylych na
dzisiejsze obrady goSci w osobach radnych powiatu,' ,dyrektorow plac6wek
oSwiatowych, Pana Mariusza Zalewskiego - W6jta Gminy, Z_cE W6jta paniq
Sekretarz i Skarbnik, kieromik6w referat6w, Kierownika Gbp, panie i pan6w
soltysriw, mieszkaic6w Gminy oraz panie i pan6w Radnych.

- Przewodnicz4cy Rady Gminy, stwierdzil qworum na sali obrad obeonych
jest 14 radnych na stan 15 radnych, / lista obecnoSci w zal qczeniu l.

Ad.2
Przewodnicz4cy Rady powiedzial, Ze w stosunku do otrzymanych zawiadomief
porz4dek obrad nie ulega zmianie, czy kto6 z radnych ma propozycjg zmiany.
Zmian nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie porz4dku .

PorzEdek obrad zostal przyj pty j ednoglo6nie.

Na salg Obra{przybyla radna H.Wysocka
.^'d.3.
Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cil siE z zapytaniem do Sekretarza obrad, czy
zglasza uwagi do tre3ci przebiegu protokolx ostatnie Sesji Rady Gmirry.

Sekretarz odpowied zial, 2e nie.
Protok6l przebiegu Scsji zostal przyjgty przy 4 glosach wstrzyrnujqcych sig.

Ad.4.
Na wstQpie Pzewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, 2e okes migdzy Sesyjny byt
bardzo bogaty w r62nego rodzaju wydarzenia.W wielu z nich mialem moZliwo6i i
przyjemno<d uczestniczyi i tak od gstatniej Scsji do,"dnia dzisiejszego,
uczeshriczylem: | / \



-w dniu 18 maja w Gmimym konkursie przlrodniczym gup dwietlicowych dla
uczii6w klas I-III zorganizowanym przez szkolQ w Ochli,
-w dniu 20 maja w zawodach wgdkarskich i festynie w Krgpie,
-w dniu 24 maja w Sesji Rady Powiatu w Ochli,
-w dniu 25 maja w Nowyrn Kisielinie w konkursie plastycznym ,,Bukiet dla
mamy",
-w dniu 2 czerwca w festynie zorganizowanym przez szkolE w Drzonrowre,
-w dniu 3 czerwca w uroczysto6ciach odpustowych i festynie parafialnym w Ochli,
-w dniu l0 czerwca w f-estynie z okazji dnia mamy i dziecka w Jarogniewicach,
-w dniu I I czenvca w posiedzeniu prezydium gdzie om6wiono dzisiejsze projekty
ucnwa{.
-w dniu 15 czerwca w posiedzeniu komiji,-w dniu 17 czerwca w festynie w Raculi.

Przewodnicz4cy Rady spfal czy s4 plania do przedstawionej informacj i .
Pytari nie zgloszono nie zgloszono, radni informacjg przyjgli.

Ad.5
Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cil sig z prosbq do W6jta Gminy o
przedstawienie sprawozdania z realizacji uchwal Rady w okresie migdzysesyjnyrri

Panie PrzewodniczAcy l! Wysoka Rado !
Od ostatniej sesji Gminy zostalo wydanych l4cznie 23 zarzqdzeh dolyczqcych
- realuacji uchwaly budZetowej z zakresu gospodarki finansowej - wydano 3
zaruqdzenia dot. zmiany ukladu wykonawczego budzetu gminy na 2007 r. i zmiany
plaru finansowego zadaf z zakrcsu administracji rzqdowej oraz innych zadari
zleconych gminie, zmiany planu wydatk6w bud2etowych {lrzgdu Gminy w 2007
roku.
- realizacji zadan pzysluguj4cych organowi prowadz4cemu plac6wki oSwiatowe -
wydano I zaflqdzeh dotycz4cych zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych
wszystkich plac6wek o6wiatowych na rok szkolny 2007/2008 , oraz 2 zanydzenia
dolyczqce zalwrerdzenia aneks6w do arkuszy organizacyjnych PSP w Przylepie na
rok szkolny 2006/2007, a Iakze zaru1dzenie zmieniajqce zaruEdzenie w sprawie
ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli,
nraksynralnej kwoty dofinansow ama oplat zaksztalcenie oraz specjalnoSci i form
ksztalcenia na kt6re dofinansowarie j esl ptzyznane.
-realrzacJi. zadaf z zahesu inftashrktury technicznej - wydano I zarzqdzenie
dotycz4ce powolania komisji pzetargowej na realizacjg nastgpuj4cych zadaii:
Remont budynku i modernizacjg kotlovmi wraz z wymianq instalacji c.o. w
remizic OSP w Staryn Kisielinie,
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-wydano r6wniez zarzqlzenie w sprawie powolania komisji przetargowej na
dostawg sprzgtu komputerowego.
-z zakresir realizacji uchwaly w sprawie zasad nab).wania, zbywani.a i obci4Zania
nieruchomo5ci oraz *ydzieriawiania lub wynajmowania na okres dtl2szy ni2 3
lata- wydano I zarzqdzenie dotycz4ce powolania stalej Komisji Przetargowej do
zb]'rvania nieruchomodci stanowi€lcych wlasnodi gminy, oraz 6 zarzqlzeh w
sprawach sprzeda2y lub oddania w u4tkowanie wieczyste nieruchomoSci
polozonych w Zawadzie w drodze przetargu.

Ponadto w okresie frm bralem udzial w :
-XX Ogt5lnopolskiej Konferencji w Warszawie podwiqconej om6wieniu stanu
finans6w jednostek samorzqdu ter)4orialnego,
-spotkaniu z Pariq Prezes Beatq Jilek z ,, Zielonog6rskich wodoci4g6w i
kanalizacji " , kt6re bylo pofwigcone objgciu udzial6w w sp61ce,
- otwarciu posterunku Policji w Swidnicy,
- dw6ch naradach : dyrektor6w plac6wek odwiatowych i w naradzie soltys6w,
- spotkaniu zespolu Zauqdzenia Ktyzysowego,
-spotkaniu na uniwerrytecie na temat ,, inwestycje miasta jak przyclrynqc
turyst6w",
- Sesji Rady Powiatu w Ochli, podwigconej nadaniu poSmierlnego odznaczenia
bylemu Przewodnicz4cemu Rady Powiatu Eugeniuszowi Ulikowi 'Zasltaony dla
Powiatu Zielonog6rskiego",
- imprezach zorganizowanych z okazji Dnla Dziecka i Dnia Matki czyli, w
przedszkolu w Przylepie p.n. Dziefl Rodziny i w NowTm Kisielinie p.n. Konkurs
,, Bukiet dla mamy",
-uczestniczylem w zakoiczeniu konkursu ,, poznaj siebie i otoczenie" oraz
zawodach wgdkarskich w Krgpie o Puchar W6jta Gminy Zielona G6ra,
-odbyty siq r6wnie2 festyny zorganizowane przez szkoly i tak: szkolg
podstawow4 w Drzonkowie, Parafialny Zesp61 Caritas w Ochli , uczestniczylem
teZ w festl,nie w Czerwieiisku, oraz w lestynach wiejskich w Przylepie ,Zaloniu i
Zawadzie,
-uczestniczylem teZ w Targach Agroturystyki w Czerwiefsku i obchodach Dni
Wojew6dztwa Lubuskiego,
- uczesfiriczylcm teZ w balu absolwent6w w gimnazjum w Przylepie oraz w
koncercie jubileuszowym z okazji obchod6w 60- lecia szkoly muzycznej w
Zielonej G6tze,
- wzi4lem udzial w posiedzeniu prezydium Rady i posiedzeniach komisji Rady,



Przewodnicz4cy Rady Gminy, sp),tal czy s4 pltania do pana W6jta.
Pan K.Sroczyriski ,powiedzial ze pan W6jt nie wspomniai o powiatowych
zawodach_ strazackich, ki6re odbyly siq w Klenicy, podcias k6rych nasi ochotnicy
zajpli bardzn znaczqce miejsca.

W6jt- podziqkowal za pr4,pomnienie i powiedzial Le druzyna mlodziezowa z
Racnli zajgla I miejsce, mlod,zieL z Zawady III oraz druzyna dziewczynek ze
Starego Kisielina takze I miejsce.
W6jt doda,la ,2ew bud2ecie zaplanowano kwote 30 tys zl na zakup umundurowania
dla dzieci i mlodzieZy zjednostek OSp

Sohys wsi Krqpa Pan Budrewicz, powiedzial 2e druzyna wgdkarzy z naszel gmrny
zajpla 

.II miejsce \4, miedz).narodowych zawodach wgdkarskich o"p:u"t*
Euroregionu.

Innych pytari nie zgloszono.

Ad.6
Przewodnicz4cy 

|adf Gminf spytal , czy zostaly udzielone odpowiedzi na
zapytania i interpelacje radych z poprzedniej sesji.

W6jt odpowie&ial ,Ze odpowiedzi zostaly udzielone.

Dyrektor Klim powiedzial, Ze w nawiqTaniu do zapytania radnej H.Wysockiej w
sprawie. zamknigcia drogi przez wsp6lnotg miiszkaniowq ; przylepie, to
ro-zma\ /ial w tej sprawie ale przedstawiciele wsp6lnoty nie chc4 sig zgodzil na
odgrodzenie drogi.

Ad.7
Przewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil sip z proSb4 do W6jta Gminy o
pzedstawienie spr awozdaria z realizacji planu Rozwoju Lokalnego.

Na wstepie W6jt powiedzial Ze plan Rozwoju Lokalnego zostala opraoowany na
lata 2004-2006, pocrym bardzo szczeg6lowo go ornOv,,il /sprawozdanie w
zalqczeni,tl.

Przewodnicz4cy Rady Gminy sp1tal czy s4 p).tania .
I



Byly radny Pan Zenon Rabgda , podziEko waI za zaproszenie bylych radnych
prezentacjE sprawozdania. na ktore b5li radni te2 mieli wlrlvw.

By{a radna G.Moszkowicz- rownie2 podzigkouala Wojtowi za zapro>zenie i za
sprawozdanie ktore wykazalo co w ubieglej kadencii zosLlo zrobione.

PRZERWA
Ad.8

f1-zewldnlczacy.Rady Gminy. powiedzial 2e pierwszy projekt uchwaly dotyczy
uchwaterua miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
poloZonego w Drzonkowie w rejonie ulic: Klonowa, Modrzewiowa i Olimpijska.
Przewodniczqcy Radu Gminy, powiedzial ze projekt uchwaly byl szczegolowo
om6wiony na posiedzeniach komisj i, czy sq moze pltania . py,tan nie zgloszono.
Przewodnicz4cy o(wiadczyl, 2e glosowanie musi'sig odbyi w dw6ih etapach,
prerwszy dotyczy przeglosowania wysoko5ci oplaty plaristycznej, komisje
wysoko5d stawki ustalily na25 %o.

Radna A.AmbroZewicz- Sawczuk, powiedziala Ze na
Z&owia i Praworzqdnodci, zaproponowala
wl sokoSci 20% lak jak jesr w projekcie uchwaly.

Przewodnicz4cy_ Rady Gminy spt|ia+ czy pan A.Ambro2ewi cz_ Sawczuk zg!.asza
propo4'cje ustalenia stawki w wysokoSci 20%.

Radna odpowiedziala , Ze tak.

Przewodniczqcy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie stawki jako pierwsz4
proponuj 4c stawkg 25o%.

Za.przyjgciem stawki glosowalo 13 radnych I osoba byla przeciw/A.SawczuV i
jedna wshzymala sig od glosu ,M.Rosik/.

do Przewodnicz4cych komisji o

komisji Poli['ki Socjalnej
pozostawienie stawki w

J,
Przeuodniczqcy Rady Gminl zwr6cil siq z ploSbq
wyrazenie opinii komisii. 

I
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Radna H.Wysocka- Przewodniczqca Komisji BudZetu, Infrastruktury,
Rolnictwa i Ochrony Srodowiska powiedziala,ze komisja projekt uchwaiy
zaopiniowala pozl.tywnie.

Radny Jan Smoter -Z-ca Przewodnicz4cej Komisji polityki Socjalnej , Zdrowia,
Praw Cztrowieka i Praworzqdnorici o{,wlad,czyla 2c 

-komisja 
projekt

uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Radny W. Kuchta- powiedzial, ie Komisja Oswiaty i Kultury projekt uchwaly
zaopiniowala pozltlavnie.

P_rzewodniczqcy poprosit o przeglosowanie projektu uchwaly.
Uchwala zostala podjgta jednoglo5nie -Uchwala Nr IX/ 79lb7.

2/
Przewodnicz4cy R€dy Gminy, powie&ial 2e kolejny projekt uchwaly w sprawie
wieloletniego programu inwestycyjnego w Gminie Zrelona G6ra ta lata 2004-
2013.Projekt tej uchwaly byl szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu komisji przez
Paniq Skarbnik niemniej jednak przewodniczqcy Rady-Gminy sprtal czy ktos z
radnych ma plania .

Radna A.AmbroZewicz- Sawczuk , powiedziala 2e pomimo tego Ze na komisji
glogowala za przyjgciem projektu i tez o tym m6wilam, dlaczego nie
znajduje siQ niewielu pienigdzy bo ok. 7 tys zl , na wykonanie projektu na
o5wietlenie wjazdu do tr ugowa, byl w tej sprawie zlo2ony wniosek do
projektu budzetu w terminie bo do 15 paZdziemika, jeszcze raz apeluje o
ujgcie tego do budzetu.

Innych py4ari nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cil sig z proSb4 do przewodnicz4cych komisji o
wJ.razenie opinii komisji.

Radna H.Wysocka- Pnewodniczqca Komisji BudZetu, Infrastuuktury,
Rolnictwa i Ochrony Srodowiska -powi edziali ,Ze komisja projekt uchwaiy
zaopiniowala pozytywnie .

Radny Jan Smoter -Z-ca Przewodnicz4cej Komisji polityki Socjalnej , Zdrowi4
komisja projektPraw Czlowieka i Pmworz4dnoSoi -oSwiadczyla 2e

uchwaly zaopiniowala pozytywnie. ( 
,-,



Radny W. Kuchta- powiedzial, Ze Komisja Oswiaty i Kultury projekl uchwaty
zaopiniowala po4,tywnie.

P_rzewodniczqcy poprosil o przeglosowaaie projektu uchwaly.
Uchwala zostala podjgta jednogtrodnie -Uchwaia Nr IXl 80/b7.3

3/
Przewodniczqcy Rady Gminy, oSwiadczyl2e nastqpny projekt uchwaly dotyczy
zmiany budzetu gminy na rok 2007, przewodnicz4cy Rady oSwiadczyl, ze projek
tej uchwaty te2 byl szczeg6lowo om6wiony na posiidzeniach wszystkich komisji.

Przewodniczqcy Rady Gminy spyal czy s4 moZe p1,tania.

Radna A.AmbroZewicz- Sawczuk powiedziala 2e nie jest przekonana do zmian, n
Pierwsza kwotajeka byla zaplanowana na o(wietlenie wjazdu do Raculi
wynosila 120 tys zl, nastgpnie wzrosla do 200 tys 21, teraz jest zmniejszenie
do 140 tys zl dlatego prosi o wyja6nienie.

Pani A.Halip- wyjadnila Ze wzrost Srodk6w na ojwietlenie wynikal z kosztorysu,
po rozstrzygnieciu przetargu okazala sip Ze wystarczy kwota 140 tys zl , stqd te2
zmniej szenie 5rodk6w.

Innyoh pytarl nie zgioszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cil sig z pro6b4 do przewodniczqcych komisji o
wyrazenie opinii komisj i.

Radna H.Wysooka- Przewodniczqca Komisji Bud2etu, Infrastruktury,
Rolnictwa i Ochrony Srodowisk a -powiedziata ,2e komisja projekt uchwaly
zaopiniowala po4tywnie .

Radny Jan Smoter- Z-ca Przewodnicz4cej Komisji polityki Socjalnej
Zdrowia, Praw Czlowicka i praworzqdnoSci oSwiadczyla Ze Komisja
projekt uchwaty zaopiniowala pozytywnie .

Radny W.Kuchta.- powiedzial, 2e Komisja Oswiaty i Kultury projekt uchwaly
zaopiniowala pozlyvnie .

Przewodniczqcy poprosil o przeglosowanie plojektu uch

=__[
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Uchwala zostala podjgta jednoglo6nie - Uchwala Nr I){/BI/07
4l
Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial Ze nastQpny projekt uchwaly dotyczy
',qra2enia opinii dotyczqcej objgcia udzial6w w ,,Zielonog6rskich Wodociqgach i
Kanalizacji ,, Sp.z.o.o, projekt tej uchwaly tez byl om6wiony na posiedzeniach
komisji, niemniej jednak Przewodniczqcy Rady Gminy spy'tal czy sq pltania.

ry'tai nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy zu,r6cil sig z prodb4 do Przewodniczqcych komisji o
w1'razenie opinii komisj i.

Radna H.Wysocka Przewodniczqca Komisji BudZetu, Infrastrukhry,
Rolnictwa i Ochrony Srodowiska -powi edziala ,ze komisja projekt uchwaly
zaopiniowala pozytywnie .

Radny Jan Smoter- Z-ca Przewodnicz4cej Komisji Polityki Socjalnej ,Zdrowia,
Praw Czlowieka i Praworzqdnosci --oSwiadczyla ze Komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozgwnie .

Radny W.Kuchta.- powiedzial, Ze Komisja Oswiaty i Kultury projeld uchwaly
zaopiniowala pozltyvmie .

Przewodniczqcy poprosil o pzeglosowanie projeklu uchwaly.
Uchwala zostala podjEta jednoglo(nie- Llchwala Nr IXl82/07.

5/
Przewodnicz4cy Rady Gminy, powiedzial Ze kolejny projekt uchwaly dotyczy,
Powolania Zespolu opiniujqcego kandydat6w na lawnik6w Przewodniczqcy
o5wiadczyl Ze projekt podobnie jak poprzednie byl om6wiony na komisjach.
Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Gminy odc4'tal proponowany sklad Zespolu,
dodajqc 2e na posiedzeniu Komisji Polityki zaproponowano rozszerzenie skladu
Zespolu i powolanie radnego T.Sroczyirskiego, w zwi4zku z tym sp)'tal czy radfiy
wyraza zgodg .

Radny T.Sroczyriski - powiedzial 2e niestety nie poniewaz znajqc pr4'bliZony
termin pracy Zespoht ze wzglAd6ry. osobistych nie m6g1 by w nim
uczestnic4 i.



Przewodnicz4cy Rady Gminy sp),tal czy se mo2e pltania.
Pytari nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cil sig z proSb4 do przewodnicz4cych komisji o
wyrazenie opinii komisji.

Radna H.Wysocka- Przewodniczqca Komisji Bud2etu, Infrastnrktury,
Rolnictwa i Ochrony Srodowiska powi edziala ,2e komisja projekt uchwa$
zaopiniowala po4,1ywnie .

Radny Jan Smoter- Z,ca Przewodnicz.qcej Komisji polityki Socjalnej,
Zdrowia, Praw Czlowieka i praworz4dnoSci -olwiadczyla 2e
projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny W.Kuchta.- powiedzial, Ze Komisja Oswiaty i Kultury projekt uchwaty
zaopiniowala poz)4ywnie .

Przewodnicz4cy poprosil o przeglosowanie projektu uchwa!.

Uchwala zostala podjQta jednoglosnie - Uchwala Nr IX/83/07.

6/
Przewodnicz4cy Rady Gminy, powiedzial Le ostatni projekt uchwaly dotyczy,
Nawi4zania wsp6lpracy z niemieck4 Gmin4 Neuhausen/ Spree. przewodniiz4cy
Rady powiedzial 2e projekt uchwaly byl om6wiony na komisjach., czy sq moZe
plania.
Pyaf nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy nvr6cil sig z proSb4 do przewodniczqcych komisji o
wyrazenie opinii komisji.

Radna H.Wysocka Przewodnicz4ca Komisji Budzetu, Infrashukhrl,,
Rohictwa i Ochrony Srodowiska powiedzrala,Le komisja projekt uchwaly
zaopiniowala pozltywnie .

Radny Jan Smoter- Z-ca Przewodnicz4cej Komisji polityki Socjalnej ,
Zdrowia, Praw Czlowieka i Praworzqdno6ci oSwiadczyla Ze Komisja
proj ek1 uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Komisja

i Kultury

t)
v1

Radny W.Kuchta.- powiedzial, 2e projekt uchwaly
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zaopiniowala poz).tywde .

Przewodnicz4cy poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

9**"1" _:"rl4l podjgta przy I glosie wstrzymuj4cym sip /A.Sawczuk/ _
Uchwala Nr IXl84l07 .

Sadowej w Starym Kisielinie / pismo w zatqczeniu/.

Ad.8

frzew$n]gzecy Rady cminy, zwr6cil sig z pro5b4 do radnych o z$aszanie
interpelacj i.

Ad.9
Radna A.AmbroZewicz- Sawczuk, sp)tala kto jest zobowi4zany do koszenra trawy

1a_ plar:u zabaw przy ulicy Witosa. liastqpnie ridna powiedziala ,2ebulwersuje sprawa wykorzystania boiska przy szkole i Drzonkowie,
glosowalam za zakupem polewaczki, podiewanie tuawy powoduje zc
mieszkaricy maj4 slabsze ciSnienie , a trawa jak byla inia tak jest dalej a
dzieci nadal nie korzystajq z boiska .Dalej iadna spyala Oo kogo nalezy
parking przy sklepie Kasia, prosi o uystqpienie do wiidci"iela parkingu 

-

o napraw€ wjazdu. Na ostatnim festynie byla ustawiona podloga, kt6ra jest
w bardzo z,b.rn stanie, nie nadaj4cym sig do ta6ca, wczoraj na komisji
dowiedziaiam-siE 2e, w przylepie jest podloga o wymiarach Zb m, dlutego
dzigkuj 9 za informacj g.

Radny. M.Rosik- po wiedzial 2e jak pnekonai mieszkaac6w do podl4czania sig do
karalizacji Starym Kisielinie , skoro 4 rodziny nie s4ujqie do projektu
kanalizacji a rodziny te chcq sig podl4czy6, a w urzgdzil slys zqzi nie noga,

Nastgpnie radny spy'tal Kto przygotowal specyfikacjE istotnych
warunk6w zam6wienia, dlaczego w tej specyfikacji i w konsekwencji
dokumentacji technicznej przedsigwziqcia inwest1,cjinie uwzglgdniono
4 posesji przy ul. Sadowej, czy w przygotowanej dokumentacji s4
uwzglgdnione przyl4cza do wszystkich posesji istniej4cych i
powstajqcych, czy z punktu ekonomicznego kor4/stne jest, Zeby i4 sam4
inwestycjg finansowa6 wielolaotnie, co dalej zamieva ziobid urzqd gminy
w tym konkretnym pr4padku dotycz4cym 4 posesji przy ulicy
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Radny J.Rusiriski -powiedzial Ze chcialby zlo2y6 podzigkowanie stra2akom . za
pomoc w usuwaniu skutk6w zalania kilku dom6w w Now).rn Kisielinie.

Radna A.Ambro2ewicz- Sawczuk- podzigkowala Komendantowi Strazy Gmimej
za interwencje podczas pelnienia dyZuru.

Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial Ze w nawi4zaniu do wlpowiedzi
radnego Rosika, to za chwilg przedstawi skargg tych mieszkaic6w , o ktOryctr
ruQy mowl.

W6jt_ Gminy, powiedzial Ze przedstawiaj4c sprawozdanie z planu Rozwoju
Lokalnego to zapomnialam dodai coj od siebie co uwaZam za bardzo istotne i co
wplyrva,ze planjest realizowany , to nie W6jtjest realizatorem pomrmo tego ze
w uchwale jest takie wskazanie , ale odpowiadaj4c na pani radnej dziwne pltanie
to_ za to co dzieje sig na wsi odpowiedzialni s4 wszyscy , mieszkaricy powinni by6
odpowiedzialrii za to co na wsiach siq dziele, Zatdad, Komunalny otrzyn.ral stale
zlecenie na koszenie traw, i bgdzie te rzeczy robll, od kiltunastu tygodni
szukamy os6b kt6re zajgly by sig utrzymaniem czystoSci na wsiach, ale niJstety
nikt takiej pracy nie chce sig podj46, a na te osoby otrzymamy Srodki z Urzgdu
Pt19V ry 16 tys. Gming do tej pory znalaztry sig 3 osoby, a mo2emy zatrudnii l0
os6b. Co do boiska i zbulwersowania pani radnej to nie mam wystarczajEcych
kwalifikacji by ten stan zbulwersowania w jakikolwiek spos6b zlagodzii. Co'do
parkingu przy sklepie ,,Kasia" to jest sprawa analizowata w kontekScie zajazdu i
wjazdu, to sprawa byla juZ kilkana6cie razy omawiana, Zarzqd Dr6g
Wojew6dzkich twierdzi 2e nie ma moTliwo6ci zmiany" to wladciciel sklepi
powinien zadbai aby sytuacjg t4zmieni6. Co do oSwietlenia wjazdu do tr_ugowa, to
nie b9d9 Pani Radnej uzasadnial , dlaczego tak jest, mamy kilkanajcie inivesq,cji
oSwietleniowych i one musz4na razie byd realizowane, co do ostatniej interpelacji
to Pan Przewodnicz4cy za chwilg odc4ta skargg , kt6ra w tej sprawie iostaia
zlozona , ale bardzo proszQ o glgbok4 wstrzemigZliwo6i , z+oze obszeme
wyjaSnienie lqcznie ze szczeg6lami tej sprawy , kt6re s4 bardzo ciekawe,
natomiast charuktet zapyiania jest taki, Ze pan Radny ju2 przes4dzil sprawq ,
dlatego prosi o wstrzernipZliwo6d.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, podzigkowal za udzielenie odpowiedzi.

Radny M.Rosik- powiedzial ,ze
zapylanTa.

sprawy

eL-f )

, w piSmie s4 znaki
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W6jt o5wiadczyl 2e nie m6wi o interpunkcji lecz o charaktene zapytai.

Radna A.AmbroZewicz- Sawczuk, o6wiadczyla Ze skoro W6jt nie chce
wsp6lpracowai z radnl'rni w Raculi, radni bgdq pracowai bez W6jta.

Radna H.Wysocka powiedziala 2e podloga nie jest gminnqpodlog4, lecz
zaledwie w czgSci, bo gmina doloZyla tylko niewielk4 kwotQ pozostala
kwotQ pokryl Caritas.

19 10

Przewodnicz4cy Rady Gminy odczytal pismo Lubuskiego Urzgdu Wojew6dzkiego
wraz ze skarg4 mieszkaiic6w ul.Sadowej w Starym Kisielinie, w sprawie nie
ujEcia ich posesji w projekcie budowy kanalizacii.

W6jt Gminy oSwiadczyl , 2e w zwiqzku z tym iZ skarga jest na Urz4d, musi j4
tozpatzy€ Rada, proponuje aby Pan Przewodniczqcy zapomal sig korespondencjq
jakjest prowadzona pomiEdzy tymi mieszkaricami a Urzgdem, istot4 sprawy jest to
2e rzecrywi1cre kanalizacjg budujemy dla mieszkaric6w, i bezsensem by bylo aby
tych czterech posesji nie podl4cry6" przyczyn4 tego ze posesje te sq nie ujgte do
projektu jest fakt, 2e w momencie robienia dokumentacji nie bylo ani dzialek przy
kt6rych te posesje s4 ani tyn bardziej dom6w , podtqczenie ich bgdzie mo2liwe ale
nie w tym projekcie, bo nie moZemy zmieniad zakresu umowy z wykonawc+
Poslugiwanie sig dzisiaj argumentami , 2e dzisiaj s4 koparki i wystarczy tylko
wlozyi rury, to jest w tej chwili te, nje do zastosowania, bo w prywatnych
ukladach moglo by tak by6 , ale ja muszg dzialad zgodnie z prawem a to sQ
przynajmniej trzy ustawy tj. prawo budowlane, ustawa o finarsach publicznych i
prawo zam6wieri publicznych, ja nie mogp dziala(, jak prywatny przedsigbiorca,
mieszkafcy tych posesji zostanq oc4ywidcie podl4czeni, nie rozumiem tylko skqd
ta niecieryliwo6i, skoro kanalizacja bgdzie dopiero za p6ltora roku, wtedy dopiero
bgdzie mo2liwo56 wtrqczenia sig do kanalu. Dziwig sig jednej sprawie Ze Pa.fstwo
Ci byli w Urzgdzie gdzie otrz),mali wyczerpujqc4 informacjQ i tego samego dnia
\elsy{ajq skargq do Wojewody . lo rego nie rozumiem.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, o3wiadczyl Ze projekt uchwaly w sprawie skargi
zostanie pzygotowany na kolein4 sesjQ. 

/
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2/
Pani G.Moszkowicz- zwt6crla sip z proSb4 o uprz4tniqcie z ulicy Klonowej w
Drzonkowie polamanych galpzi po ostatnich wichurach , oraz uyst4pienie do
dyrek:tora WOS i R, o zdysclplinowanie mlodzie2y przebl.wajqcej na terenie
o6rodka, w nocy z piqtku na sobory pal4 ogniska, stwarzaj4c tym samym
zagro2enie lasu po2arami.

3/
Pani Elzbieta Jaworska, mieszkanka wsi tr-ugowo, na wstepie podzipkowala
W6jtowi i Przewodnicz4cemu Rady za zaproszenie na Sesjg, nastgpnie
powiedziala i2 uwa2a 2e sprawozdanie gdyby mozna by bylo podzielii sig z
wiekszym gronem nawet poza bramy administracyjne, widzg 2e Gazeta Lubuska ,
takjak miala nas gdzie5 tak ma i nadal, to ja zbierajqc materialy dzisiaj uvtazam 2e
naprawdQ sig cig2ko napracowali5my .Nawet my do kofca stysz4c strategia gminy
i plany inwestycyjne dtugoletnie nie bardzo wiedzialam co sig za tym kryje, a
dzisiaj obselwuj4c now4 Radg, mamy wybranych naszych szanownych radnych
my5lalam Ze po |lch kilku miesi4cach, mo2na sig czego| nauczyf, nie po to sig jest
radnym by tylko Z4dai, jeZeli tawa jest wysoka to ja biorg kosiarkg i j4 koszp.
Dzisraj zobaczylem totalnq glupotQ naszych radnych, brak wra2liwoSci , poniewaZ
nieskoszone rowy wzdluZ ulicy Drzonkowskiej , gdzie pan nauczyciel nasz
szanowny radny, nie widzi tego 2e s4 polamane (mietniki, to sq drobne rzeczy kt6re
wida6, ja mam teraz luksusow4 sltuacjg, ze mogp m6wi6 glodno o tej glupocie,
lylko Iez 2e ta giupota u naszej radnej Pani Antoniny Ambro2ewicz- Sawczuk
osi4gnie taki pulap, ze zacltuje stwierdzenie ze gdyby gtupota miata skzydla to
by latala Pani Altonina jak golQbica , gonila wszystkich mieszkafc6w ponad 16
tysiQcy, ale nie tahich jak ja bo jako cialo spoleczne mialam bym Swiety spok6j i
jako mieszkanka wnioskowalabym o likwidacjg Stra2y Gminnej, bo Pani jako
golEbica zalatwila by wszystko ,mam nadziejg 2e doczekam sig czas6w kiedy Pani
odfiunie do innej gminy i niech tam sig z Pani4 mordujq, bo Pani nie ma nic
kompletnie do powiedzenia i to mnie martwi , bo trzeba sig bedzie tak mqczy6
jeszcze 3 lata, ale proszQ Parstwa to skoro mam glos to moga tej Palli powiedziei ,
2e to Pani malZonek ma tartak i my wniosek zloLymy do Pani aby nam Pani
ufundowala t4 podloge, bo przez ryle lat kompletnie nic nie nobila, tylko zaszczula
zwichrzyta, podzielila i chce Pani dalej bm4i, ale ja na to Pani nie pozwolQ,
mo2emy siq spotkad w s4dzie, bo ja Pani4 dzisiaj obrzucg blotem , a Pani nie ma
prawa mi tego zabronii, ale odgryzg sig za to, co Pani do tej pory i bgdzie dzisiaj
wniosek zlozony , 2eby Pa:ni podlogQ ufundowala albo za diete, kt6rej Pani nie
obniZyla. ft
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Przewodaiczqcy Rady Gminy, zwr6cil sig do Pani Jaworskiej .

Pani Jaworska powiedziala, ze przeprasza za to ze si1 uniosla, ale rzadko jej sig
zdarza, dodalqc 2e chciala by zadad jeszcze jedno pltanie w6jtowie i
burmistrzowie spotykajq siq na r6Znych spotkaniach, czy na lych spotkaniach
sklaclacie jakie6 wnioski, gdzie si€ mozna dowiedziei, w l<1614 stronq p6jd4
dokumentacje i inwestycje bo nasze wojew6dztwo kiepsko sig ronvija. Bardzo
przepraszarn za emocje , ale sobie ulzylam, dzigkujq.

Pan Z.Rabpda- powiedzial 2e nawiqzujqc do wypowiedzi Pana radnego to w
Kisielinie, nie b9d4 to 4 budynki ale moze 14 lrrb 24 , bo jak byla robiona
dokumentacja kanalizacji to w niekt6rych miejscach rosly kartofle, a dzisiaj s4tam
domy.

Radny M.Rosik - powiedzial Ze swoim wystq)ieniem Pani Jaworska obrazila
wszystkich radnych , osobidcie czuje sip bardzo uraZony .

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk, powiedziala Zejej m4z nie ma tartak-u.

Po cz;'rn, glos zabrali pracownicy UrzEdu Gminy.

l/ Pani M.Ostrowska- kierownik ROO zwr6cila siE z apelem do Radnych w
sprawie zglaszania sig mieszkafc6w do Urzqdu celem wymiany dowod6w
osobistych.

2/ Pani A. Mroczkowska - inspektor przekazatra informacjg o organizowalych prze
Urz4d Gminy p6lkoloniach oraz dw6ch wycieczkach do Swierkocina.

3/ Pani A.Halip- kierownik RIT poinformowal4 iz od 1 lipca br. bqdzie
obowiqzywai selektywna zbi6rka odpad6w. Dodatkowo opr6cz pojemnik6w bgd4
stosowane worki, kt6re mozna pobiera6 u Sohys6w. Osobom, kt6re maj4 podpisan4
umowQ na odbi6r odpad6w z Zakladem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej
w Zielonej G6rze - odpady b9d4 odbierane jeden raz w miesi4cu.

4lPanWljtzabral glos w sprawie slup6w ogloszeniowych. Zaplanowano zakup 34
slup6w na kwotg 30,0 tys. zl.

5nani IJ.Zamiatala - Seketarz Gminy przekazala informacjq o Dozynkach 2007 r.
organizowanych z ttdzialem Starostwa Powiatowego w dniu 16 wrzeinia br w
*ijr"o*o6"i Ochla i zaapelowal a o ,tdzial[i konk-ursie o: Najladniejszy wieniec

/ ^

/ l i  l )



1 5

do2ynkowy".

Pan Z.Rabpda zwr6cil sig z zapytaniem do pani A.Halip: czy obecnie
wyklr4lstywane pojemdki na Smieci bqd4 nadal obowiqzywai.
Pani A. Halip - odp owiedzia+4 Ze tak.

Pan Sniezko wyst4pil z pro5b4 o wykoszenie traw na zakolu drogi w kierunku Odry
z rrwagl na ograniczonq widocznoSi przemieszczajqcych sig po drodze ludzi irowerzy stow.

Pani W.Litecka w swoim wystqrieniu p odzipkowala za zaproszenie, i zapfiala cz:y
w obecnej kadencji zostaly zro2one nowe wnioski o dofinansowanie ze srodk6w
TIE.
odp_owiedzi udzielil Pan w6jt, iz skladar.rie wr.riosk6w zostalo odroczone i o nowe
Srodki bpdzie mo2na sig ubiega6 dopiero od roku 200g.

Pan H. Walczak zaprosil w imieniu KlubtZO;RZA na piknik do Ochli.
Sohys wsi Kisielin zadala pytanie, czy w zwiqzku z nowymi dowodami moZna do
ludzi niepetnosprawnych sprowadzii np. fotogiafa.
Pan Przewodnicz4cy odpowiedzial. iZ takq moZliwosi r ozpatzrmy .

Przewodnicz4cy Rady Gminy o godz 14
Rady Cminy Zielona G6ra .

' ' ' ' I
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